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BEMUTATKOZÁS 

Szabó Zsanett vagyok, az államtudományi osztatlan mesterképzési szak harmadéves hallgatója. 

2021 októberében bizalmat szavaztatok számomra, így egészen 2022 márciusáig választmányi 

tagként tevékenykedtem a Hallgatói Önkormányzatban. Ekkor igyekeztem minden területen 

kipróbálni magam és a választmány munkájából kivenni a részem: felvételt nyertem a 

Tanulmányi Bizottságba, előadásokat szerveztem, tájékoztató anyagokat készítettem és eközben 

többeteknek a segítségére voltam tanulmányi kérdésekben. Ezt követően fogalmazódott meg 

bennem, hogy szeretném kipróbálni magam a Tanulmányi ügyekért felelős alelnöki tisztségben, 

így immár másfél éve töltöm be ezen pozíciót a Hallgatói Önkormányzatban. Úgy érzem, hogy 

ezzel megtaláltam a saját területem és a helyem a hallgatói érdekképviseletben.  

Számomra rendkívül fontos a másoknak történő segítségnyújtás, így ezt szem előtt tartva, eddigi 

munkám során törekedtem arra, hogy mindig naprakész legyek és ha kell, azonnal orvosoljam a 

fennálló problémákat. A 2021-es Mentorprogramban mentorként, a 2022-es Mentorprogramban 

pedig segítőként vehettem részt, amely nagyban hozzájárult a személyiségem fejlődéséhez. Az 

idei évben egy teljesen más aspektusból tapasztalhattam meg a Mentorprogramot, ugyanis az a 

megtiszteltetés ért, hogy betölthettem az egyik Mentorprogramért felelős személyi tisztséget. A 

több, mint féléves munka alatt tíz mentorpárost kellett felkészíteni a gólyák érkezésére, majd a 

hozzájuk csatlakozó tíz segítőt is integrálnunk kellett a csapatba. Mind a gólyatábor, mind a 

gólyahét során olyan szituációkkal találkoztam és helyt kellett állnom azokban, amelyekben 

egészen eddig nem volt lehetőségem. Megtanultam, hogy milyen egy csapatot vezetni és ezek 

nehézségeivel is megküzdeni is újdonság volt számomra. Fontos volt, hogy olyan aktuális, 

szakmai információk birtokában is legyek, amelyek segítségével könnyen segíthettem a mentor 

csapatok munkáját vagy akár közvetlenül egy-egy hallgató egyetemi életét is. 

A Kari Tudományos Diákköri Tanács hallgatói titkáraként beleláttam a tudományos élet 

működésébe és annak szervezésébe, valamint az Egyetemi Tudományos Diákköri Tanács 

hallgatói titkáraként is megtapasztalhattam az egyes egyetemi folyamatok lezajlását, ezáltal a 

tudományos hallgatói élet szervezéséből is kivettem a részem. 

 

MOTIVÁCIÓ 

Az elmúlt két év megerősített abban, hogy továbbra is szeretnék a HÖK tagja maradni. 

Mindenkori célom, hogy a hallgatók életét megkönnyítsük az egyetemi éveik során, és hogy 



tudják, áll mögöttük egy megbízható szervezet, ami az ő érdekeiket képviseli. 

Maximalizmusomból adódóan a rám bízott feladatokat kellő precizitással és odafigyeléssel 

oldom meg. 

 

TERVEIM 

Véleményem szerint a Hallgatói Önkormányzat feladata az érdekképviselet mellett a tájékoztatás 

is, így kifejezetten fontos a megfelelő kommunikáció. Eddigi munkám során erre nagy hangsúlyt 

fektettem. Az előző éves programom egyik fő célja volt, hogy a Tanulmányi Bizottság Facebook 

csoportja fellendüljön, amely azt gondolom, hogy sikerült is, hiszen immár 1700 taggal 

büszkélkedhetünk. A tájékoztatókra és a kisokosokra egyaránt pozitív visszacsatolások érkeztek, 

folyamatosan igyekeztünk előre betervezni, hogy mikor és milyen tájékoztató anyagokkal lássuk 

el a hallgatókat, így ezt a jövőben mindenképpen megtartanám. Nagy büszkeséggel tölt el, hogy 

a végzős hallgatók számára is összeállítottunk egy olyan dokumentumot, ami a mindenkori 

hallgatóságot egyaránt tudja segíteni.  

Céljaim közé tartozik továbbra is, hogy a Tanulmányi Bizottság is bekapcsolódjon a 

rendezvények szervezésébe, és olyan eseményeket valósítson meg a hallgatók számára, amelyek 

hozzájárulnak tanulmányaik elvégzéséhez, amellett, hogy ez felpezsdítené a bizottság életét is. 

Az elmúlt két évben Karrierutak az ÁNTK után címmel egy-egy kerekasztal-beszélgetést 

szerveztünk, amelyre olyan volt hallgatókat invitáltunk meg, akik egy átfogó képet tudtak adni a 

diploma utáni kilátásokról. Emellett többször tapasztaltam azt is munkám során, hogy a végzős 

hallgatók nem ismerik a mesterszakokat, nem igazán tudják milyen irányba induljanak el az 

alapszakos diploma után, ezért – a tavalyi évhez hasonlóan - idén ősszel is Mesterszak 

Tájékoztató Börze címmel egy egész napos tájékoztató rendezvény megvalósítását is kitűztem 

célomként. Idei újításként megrendeztük a Végzős Tájékoztatót is a Tanulmányi Osztály 

segítségével, amelyet úgy gondolom, érdemes megtartanunk a következő évben is. 

Szívügyemként kezelem a mentálhigiénés kérdéskört is az egyetemi életben. Amellett, hogy az 

egyetem is biztosítja azt a lehetőséget, hogy a hallgatók mentálhigiénés beszélgetésen vegyenek 

részt, szeretnék segítő kezet nyújtani azoknak is, akik tájékozódni szeretnének a témában vagy 

nem mernek az egyes problémákról nyíltan kommunikálni. Ennek hatására jött létre a 

Lélekmelengető rendezvény, amelyet dr. Szántó Szilvia mentálhigiénés szakemberrel való 

beszélgetés keretében rendeztünk meg. Az esemény pozitív visszajelzései alapján véleményem 



szerint egy ezzel kapcsolatos, hagyományteremtő rendezvénysorozat is színesítheti a hallgatói 

mindennapokat. 

A hallgatói közösségi élet tekintetében megtartanám azt a hagyományt, hogy a hallgatók által 

kitöltött kérdőívből merítünk ötleteket a rendezvények és zenés-táncos mulatságok 

szervezéséhez, hiszen az igények folyamatosan változnak. 

 

ZÁRÓ GONDOLATOK 

Elszánt és kitartó személyként munkámat teljes erőbedobással végezném továbbra is. Szeretném 

a Ti érdekeiteket képviselni és Számotokra színessé tenni az egyetemi éveket. Közvetlen ember 

vagyok, így bármikor fordulhattok hozzám bizalommal, minden problémát igyekszem 

megoldani. Bízom abban, hogy a pályázatom és az eddigi munkám alapján támogatni fogjátok a 

Hallgatói Önkormányzatba való bekerülésem. Most nekem van szükségem Rátok, hogy a 

tevékenységeimet tovább folytathassam, ezáltal pedig a Ti érdekeiteket a következő évben is 

képviselhetem. 

 

Kelt: Budapest, 2023. 09. 20.  
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